
Protokół z posiedzenia Komisji Komunalnej i Ochrony Środowiska  

Gminy Suchy Las 

dnia 20.06.2017 roku. 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie gości i członków Komisji. 

3. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 

4. Problemy komunalne Złotnik Wsi. 
5. Opiniowanie uchwał na najbliższą sesję Rady Gminy. 

6. Sprawy bieżące. 
7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia 
 

Ad. 1 – 3. 

Przewodnicząca Komisji KKiOŚ A. Targońska otworzyła posiedzenie Komisji. Powitała członków Komisji 
oraz zaproszonych gości i stwierdził prawomocność posiedzenia - 7 członków Komisji obecnych. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 4 

Pani Sołtys E. Korek oprowadziła członków Komisji po terenie Złotnik Wsi opowiadając i wskazując na 
najistotniejsze sprawy w sołectwie. 

Sołtys Złotniki Wsi E. Korek – Szanowni Państwo, chciałabym zwrócić uwagę na kilka istotnych 
spraw dla sołectwa: 

 poszerzenie i odkrzaczenie drogi gruntowej prowadzącej do Kiekrza, 

 nadmierna prędkość na wewnętrznej drodze dojazdowej od osiedla (3 bloki po 18 mieszkań), 

 problemy z koszeniem trawy na terenach należących do Uniwersytetu Przyrodniczego, 

wyraźnie widać gdzie znajdują się tereny gminne, a gdzie uniwersyteckie – świadczy o tym 
wysokość trawy, władze Uniwersytetu nie chcą rozmawiać z przedstawicielami miejscowości, 

 odnowiony został teren placu zabaw – całkowita wymiana nawierzchni i wykonanie 

opłotowania, 

 apel o częstsze koszenie trawy przez ZGK, ponieważ w obecnym czasie trawa rośnie bardzo 

szybko (w tym miejscu Przewodnicząca KKiOŚ wskazała, że ZGK na terenach rekreacyjnych 
kosi trawę na żądanie), 

 duży problem sprawiają ludzie wyrzucający śmieci do pobliskiego lasu, 

 sprawa wejścia na teren wokół stawu – woda zbiera się przy samym wejściu, ponieważ 

podczas rekultywacji usunięto dreny z obawy na ścieki, które były odprowadzane do stawu z 
pobliskiego domu, 

 droga do Kiekrza – przyjeżdżają ciężarówki i wyrzucają śmieci, 

 brak parkingu przy budynku przedszkola. 

 

Ad. 5. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XVII/181/16 Rady Gminy Suchy Las z dnia 24 

marca 2016 roku w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Poznańskiego. 
Przewodnicząca KKiOŚ omówiła projekt uchwały. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 
 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Suchy Las w 

trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, na okres do 3 lat (Suchy Las – ul. 
Truskawkowa/Jeżynowa). 

Przewodnicząca KKiOŚ omówiła projekt uchwały wskazując na konieczność zmiany w projekcie 
polegającej na wydzieleniu trójkąta widoczności. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały: 5 głosów przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu. 

 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Suchy Las w 

trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, na okres do 3 lat (Biedrusko). 
Przewodnicząca KKiOŚ omówiła projekt uchwały. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 



 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Suchy Las w 

trybie bezprzetargowym kolejnej umowy dzierżawy, na okres do 3 lat (Suchy Las – ul. 
Młodzieżowa/Obornicka). 

Przewodnicząca KKiOŚ omówiła projekt uchwały. 
Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. 

 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Jelonku. 
Przewodnicząca KKiOŚ odczytała projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekt uchwały: 5 głosów za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 

Ad. 6 - 7. 
Przewodnicząca KKiOŚ przypomniała o możliwości składania wniosków dotyczących zadania lokalnego 

na terenach objętych rewitalizacją. 

Radny K. Pilas – spotkanie w sprawie rewitalizacji przy ul. Nizinnej w Suchym Lesie nie zgromadziło 
prawie nikogo. Potem będą pretensje, a ludzie na spotkania nie przychodzą. Sprawa Strzeszynka – nie 

ma wody w rowie w Suchym Lesie, po opadach rów jest suchy. Chciałbym wiedzieć, co z polderami 
zalewowymi w Złotnikach. Chciałbym tez Państwu powiedzieć, że miejsce na ognisko przy ul. 

Szkółkarskiej, to strzał w 10-tkę. Brakuje tam jednak wiaty, w sprawie której będę składał wniosek do 

zadania lokalnego. 
 

Ad. 8. 
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.        

 
 

 

Protokółowała:        Przewodnicząca: 
 

Justyna Krawczyk        Agnieszka Targońska 
  


